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Stiftelsen Hotellhem i Stockholms (SHIS) styrelse har i år tagit beslut om att 

ansöka om förlängt bygglov för de baracker som byggdes tillfälligt 1995 för 

flyktingfamiljer.  

 Detta beslut innebär att 74 familjer tvingas bo kvar i Västberga industriom-

råde i sexton år gamla baracker som inte renoverats under en fortsatt väntan på 

rivning. Tidigare beslut om förlängt bygglov för barackerna togs av dåvarande 

styrelse i SHIS för flera år sedan under förutsättning att ”en långsiktig lösning 

för dessa familjer” skulle tas fram, eftersom (som framkommer av särskilt 

uttalande som lades till beslutet) ”dessa bostäder inte är lämliga för barnfamil-

jer”.  

 De långsiktiga lösningarna har inte tagits fram och flera familjer har nu bott 

i över åtta år i SHIS genomgångsbostäder för familjer. Många barn i området 

har blivit sjuka av den dåliga luften, då barackerna omgärdas av tungt trafike-

rade vägar. Bostäderna har vid flertalet tillfällen uppmärksammats av media på 

grund av skadedjur, fuktskador och mögelskador.  

 Med avsatt budget och vallöften om ”Housing First” borde inte barn behö-

va vakna gråtande en enda natt till i baracker där väggarna skakar när långtra-

dare passerar.  

 Jag vill därför ställa följande frågor till ansvarigt borgarråd: 

1. Avser borgarrådet att avsätta medel till SHIS för att omgående ordna 

värdiga boenden för barnfamiljerna i Västberga? 

2. Hur många barn anser Du ska behöva få kroniska allergier innan nya 

bostäder tilldelas de 74 familjerna? 
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3. Har borgarrådet i samarbete med de allmännyttiga bostadsbolagen ut-

rett möjligheterna att tilldela familjerna nya lägenheter omgående? 

 

Stockholm den 14 mars 2011 

 

Rebecca Adami 


